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پرسپولیس ضریب پیروزی استقلال را بیشتر کرد/ به دو دلیل باید ملوان را شکست بدهیم/
خدا نکند که در انزلی نتیجه نگیریم

 پنجشنبه ۳ اسفند ۱۴۰۲ - ۰۹:۱۸ شناسه خبـر : ۱۳۶۶۲۷

پیشکسوت استقلال گفت: امیدوارم نتیجهای غیر از پیروزی در انزلی برای تیم ما رقم نخورد چون قطعاً تاثیر 
 شدیدی بر روی آرامش و شرایط فعلی تیم خواهد داشت.

علیرضا اکبرپور بازیکن اسبق تیم استقلال در گفتگو با خبرورزشی، درباره مصاف پیش روی تیم سابقش مقابل ملوان بندر

انزلی اظهار داشت: بدون شک بازی مقابل ملوان آن هم در انزلی در این فصل از سال کار بسیار سختی خواهد بود. این تیم

در شرایط جوی و زمین انزلی زیاد تمرین کرده و به خوبی با حال و هوای بازی در فضای گیلان آشناست اما استقلال نه!

قطعاً اینجا بدنسازی تیم استقلال میتواند خودش را نشان بدهد. اینکه بچههای استقلال تا چه اندازه به لحاظ بدنی برای
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چنین بازی آماده هستند قطعاً در مصاف مقابل ملوان به چشم خواهد آمد.

بازیکن سالهای گذشته استقلال خاطرنشان کرد: حتماً در اینکه جواد نکونام در این مدت کارش را به خوبی انجام داده

شکی نداریم به خاطر اینکه جایگاه استقلال در بالای جدول مشخص میکند که هیچ کم و کاستی در جمع آوری امتیازات

وجود نداشته. ما حتی در دیدار مقابل صنعت نفت آبادان هم با اینکه بعد از مدتها دوری از لیگ به زمین میرفتیم

خیلی با احتیاط و هوشمندانه فوتبال بازی کردیم و در نهایت به گل رسیدیم. باید در انزلی هم با یک فوتبال منطقی و

هوشمندانه مقابل این حریف میدان برویم. پیروزی در انزلی از دو جهت برای استقلال اهمیت دارد. یکی حفظ جایگاهش

در بالای جدول و دومی که شاید اهمیتی بیشتر از حفظ صدر جدول داشته باشد برهم ریخته نشدن اوضاع باشگاه است.

وی در این باره تاکید کرد: شاید یکی از دلایلی که مشکلات بزرگ باشگاه استقلال بین سرمربی و مدیرعاملش تا امروز

نمود آنچنانی نداشته کسب نتایج مطلوب استقلال بوده. من نگرانم مبادا استقلال در انزلی نتیجه مطلوب را نگیرد و آن

وقت است که اوضاع در استقلال و باشگاه به هم میریزد. امیدوارم در این بازی خط حمله استقلال قدر موقعیتها را

بیشتر بداند. متأسفانه در بازی با صنعت نفت دیدیم در چند صحنه جلوی دروازه توپهای خوبی را از دست دادیم.

شنیدم شاید در این بازی مهاجم ازبکستانی به میدان برود. امیدوارم او بتواند در کنار دیگر بازیکنان خط آتش استقلال را

به روزهای خوب زمان مهدی قایدی و محبی برگرداند.

بازیکن قدیمی استقلال با اشاره به پیروزی پرسپولیس مقابل تراکتور گفت: قطعاً برد پرسپولیسیها مقابل تراکتور و

نزدیک شدن این تیم به صدر جدول این انگیزه را برای بازیکنان استقلال بیشتر میکند که با قدرت و توان صددرصد به

میدان بروند. مطمئنم در چنین شرایطی ضریب برد استقلال هم بیشتر میشود. البته این در نهایت بستگی به خود

بازیکنان دارد ولی نمیتوان تاثیر آن را روی تیم نادیده گرفت. همیشه برد پرسپولیس انگیزه زیادی به بازیکنان استقلال

میدهد تا آنها هم برنده شوند.
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